



Referat OSK- møde d.01-08-2013

1. Sindsrobøn
Afholdt.
2. Oplæsning af NA's 12 koncepter for service
Oplæst.
3. Velkomst til nye betroede tjenere i OSK
Der blev budt velkommen til GSS for Vi kom til at tro og GSS for Vi tog en beslutning.
4. Præsentationsrunde og afbud
 - GSR og GSS – Mia GSR Stof til eftertanke. Mikael GSR Basic Blues. Lone GSS Vi kom til at tro. Thomas GSS Vi tog en beslutning.
 - Bestyrelse – Peter Formand for OSK. Stephanie Sekretær. Kim OSS. Andy Kassere
 - Øvrige – Kaffekvinde Helle. Steff.
 - Afbud – Birgitte GSR fra Soulmates. Richardt GSS fra Basic Blues. Kasper GSR fra Lyset. Thomas Litteraturformand.
5. Godkendelse af referat
Manglende forståelse af et punkt i referatet, men derudover godkendt.
6. Godkendelse af dagsorden
Dagsorden godkendt.
7. Post til komiteen
Brev fra banken og 2 gange NAWS News
8. GSR rapporter og tilbagemeldinger
Stof til eftertanke donerer 400 kr.
Basic Blues donerer 3000 kr.
Vi kom til at tro kører godt, vi har ingen penge med denne gang.
Vi tog en beslutning har været i krise pga. manglende servicefolk, gruppen er kommet op og stå igen.
9. OSR orienterer
Der er intet at orientere om fra RSK.
10. Hvad skal med til RSK?
11. Kasserens rapport
Regnskab gennemgået og godkendt.
Der er igen blevet taget kontakt til gruppen Brønderslev. Kassereren fra Brønderslev gruppen har de 1500 kr. og de skulle komme tilbage på et tidspunkt.
 - Revidering af tidligere årsregnskab?
Årsregnskab for 2012 bliver revideret til december mødet.
12. Underudvalg orienterer
 - Offentlig information og H&I.
GSR fra Basic Blues deltog til OI og H&I møde. Der var en masse afbud til mødet. Der var valg af betroede tjenere, hvor der blev valgt en sekretær. H&I møderne på Svenstrupgaard er blevet



sat på standby. Helle opfordrer til at man henvender sig til hende, hvis man gerne vil med ud og afholde H&I møder på Svenstrupgård.

Der bliver stadig afholdt H&I møder på Retspsykiatrisk. H&I formand Thomas går af i august. Der er blevet opsat lidt plakater. Der skal afholdes en ny OI præsentation på retspsykiatrisk, hvor de uddannede OI folk skal ud. Dette skal gøres pga. der er kommet nye folk og ledelsen vil gerne deltage i dette. Der er blevet taget kontakt til udvalget omkring udsatte dagene inde i Aalborg, hvor de gerne vil have NA nordjylland præsenteret. Så der vil vi blive præsenteret af en 3-4 stykker fra udvalget.

Der bliver taget en snak omkring der mangler formand for både OI og H&I, hvordan vi skal forholde os til det. Vi har et fælles ansvar for at få dette til at køre.

- Litteratur udvalg

Det går godt i udvalget.

- Konvent

Stort set alle poster er besat undtagen cafe og køkken. Næste møde vil blive afholdt d. 22/08-13 kl.18.30, d.19/09-13 kl.18.30, d.03/10-13 kl.18.30 på Cafe Væxt.

Hvis underudvalgene mangler en formand, forventes der at der kommer en repræsentant fra underudvalgene at der kommer en fra udvalget og orientere om aktiviteter i udvalget til næste OSK møde

Der skal rettes i konventmappen over arbejdsopgaverne.

13. Valg af betroede tjenere

- OSK Næstformand
- OSS
- Offentlig informations formand

14. Evt.

GSR'erne opfordrer bestyrelsen til at komme med et forslag omkring præcisering af underudvalgenes formænds opgaver samt OSK Næstformands opgaver.

Der mangler forståelse fra en gruppe omkring hvorfor det skal tages op i området omkring hvor mange penge RSK Kasserer må hæve eller overføre. Det er svært at overskue hvor mange penge underudvalgene skal bruge i RSK og alt det. Dette burde tages op i RSK. Grunden til det blev sendt med ud i området var for at høre, hvordan vi bedst passer på hinanden i forhold til pengesager, er 25.000 kr. for meget?

Almindelig sund fornuft, og lad være med at hæve mere end der skal bruges.

GSR'erne fra Nordjylland giver OSR Nordjylland den endelige beslutning omkring dette. Holdningen er at dem der skal bruge penge, skal på forhånd skrive til kasseren så han ved hvor mange penge der skal bruges.

15. Runde om hvordan mødet er gået.

Det har været mærkeligt i dag. Det er svært når der er meget få GSR, da det så bliver meget bestyrelsen som man hører. Jeg er her fordi jeg godt kan lide at være her, og det betyder meget for mig dette forum.



Det har været fedt nok at være her, det har været lidt rodet. Der har været mange ting jeg ikke var forberedt på at snakke om. Det bærer præg af at der er mangel på GSR.

Det er gået udmærket, der har været lidt forvirring omkring nogle punkter. Der er blevet lavet de ting vi skulle.

Det har været en blandet fornøjelse, lidt for meget fnidder fnadder, talt i munden på hinanden. Der blev talt meget henover hovederne på hinanden.

Det har været et godt møde. Det kan have fordel at vi ikke er så mange. Det gør ikke noget at man taber sutten ind imellem, vi er lige gode venner efter mødet.

Det har været forvirrende, der mangler virkelig struktur.

Det har været godt at være her igen, det har været forvirrende at være her. Talerækken burde holdes noget mere. Det ønskes at der bliver kørt noget mere efter retningslinjerne. Det er godt at der bliver budt velkommen.

Jeg er enig i det meste. Der skal bedre struktur på.

Det har været tungt at være her.

16. Hvad skal GSR'erne have med ud i grupperne?

Stadig masser af mulighed for at lave service. Der mangler stadig folk til OSK Næstformand, OSS og Offentlig informations formand.

Næste OI møde er d.8/8-13 kl.18.30.

OBS. Næste OSK møde er d.12/8-13 kl.18.30 i multihuset